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BM.0002.2.2024 

Protokół Nr LXX.2024 

sesji Rady Miasta Mińsk Mazowiecki, 

która odbyła się w dniu 6 marca 2024 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim 

Otwarcia LXX sesji Rady Miasta Mińsk Mazowiecki dokonał o godz. 15.52 

Przewodniczący Rady Miasta - Dariusz Kulma. Poinformował, że obrady sesji Rady 

Miasta Mińsk Mazowiecki są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Administratorem danych osobowych zgromadzonych 

na nagraniach z sesji jest Burmistrz Miasta Mińsk Mazowiecki z siedzibą przy ul. 

Konstytucji 3 Maja 1 w Mińsku Mazowieckim. Dane osobowe są przetwarzane w 

związku z realizacją obowiązku transmitowania i utrwalania sesji Rady Miasta 

wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

oraz w celach archiwalnych przez okres wynikający z przepisów ustawy z dnia 14 

lipca 1983 r. o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach. Informacje w wyżej 

wymienionym zakresie oraz dane kontaktowe inspektora ochrony danych dostępne 

są w Urzędzie Miasta Mińsk Mazowiecki oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta Mińsk Mazowiecki w zakładce Rada Miasta – Klauzula informacyjna – 

RODO. 

Przewodniczący Rady Miasta - Dariusz Kulma przywitał Burmistrza Miasta – Marcina 

Jakubowskiego, Pierwszego Zastępcę Burmistrza Miasta – Roberta Smugę, Skarbnik 

Miasta - Grażynę Stachowicz, Radcę Prawnego – Mirosławę Gut, Radnych Rady 

Miasta oraz wszystkich, którzy uczestniczą i oglądają sesję. 

Następnie sprawdzono liczbę radnych uczestniczących w posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał, że w sesji uczestniczy 17 radnych 

(nieobecni radni: Krzysztof Miąsko, Kamil Ołdak, Karolina Pyrkosz oraz Robert 

Ślusarczyk), w związku z tym stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał i wniosków. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sesja została zwołana na podstawie 

art. 20 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym na 

wniosek Burmistrza Miasta oraz ¼ ustawowego składu Rady. Zawiadomienie o 

zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało udostępnione za pomocą aplikacji e-

Sesja w dniu 4 marca 2024 r. W porządku obrad ujęto siedem projektów uchwał i 

przedstawiał się on następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk Mazowiecki na rok 2024; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mińsk 

Mazowiecki na lata 2024-2033; 
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c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mińsk Mazowiecki,  

d) w sprawie powołania Komisji doraźnej; 

e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji  

o kandydatach na ławników; 

f) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

z siedzibą w Radomiu informacji o kandydacie na ławnika; 

g) w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Warszawie.  

3. Zamknięcie obrad.  

Ad 2. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk Mazowiecki na rok 2024 

Radny Jerzy Mróz poinformował, że ma kilka pytań, które postara się streścić w 

jedno. Wskazał na częste omawianie hasła "zakup usług pozostałych", o które w 

normalnym trybie można byłoby dopytać się podczas posiedzeń komisji, a w tym 

przypadku takiej możliwości nie było. Zwrócił się o przedstawienie kwestii dotyczącej 

zakupu samochodów – jednego dla Urzędu Miasta i jednego dla Zarządu Gospodarki 

Komunalnej. Ponadto poprosił o przybliżenie hasła "Miejska Przystań Turystyczna". 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się o sprecyzowanie wypowiedzi radnego w 

zakresie zakupu usług pozostałych. 

Radny Jerzy Mróz poprosił o wyjaśnienia w zakresie działu 853 rozdziału 85395, 

§2710; działu 921 rozdziału 92120, §6090; działu 600, rozdziału 60019, §4300; 

działu 750, rozdziału 75023, §4707 oraz działu 853, rozdziału 85395, §4300. 

Następnie zapytał o dział 900, rozdział 9005 § 6050 dotyczący zmiany systemu 

ogrzewania w lokalach mieszkalnych, gdzie również występuje zakup samochodu z 

projektu „Mazowsze bez smogu” oraz o zakupu usług pozostałych w dziale 995.  

Skarbnik Miasta Grażyna Stachowicz stwierdziła, że sądziła, iż radni przeczytali 

część opisową do zmian w budżecie. Wskazała, że znaczna część środków 

wprowadzonych do budżetu, zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków jest 

bezpośrednio związana z realizacją projektów zgłoszonych przez Miasto. Miasto 

obecnie otrzymało informację o przyznaniu tych środków przez Samorząd 

Województwa Mazowieckiego. Jednocześnie podkreśliła, że umowy nie zostały 

jeszcze podpisane, a proces ich przygotowania przewiduje się na marzec. 

Podkreśliła, że znacząca część środków w rozdziale 75023, w §4300 oraz §4700 

(dotyczących zakupu usług pozostałych oraz szkoleń), jest ściśle związana z 

projektem "Cyberbezpieczeństwo w Urzędzie Miasta Mińsk Mazowiecki". Nadmieniła 

także, że szczegółów dotyczących konkretnych wydatków nie jest w stanie podać, 

ponieważ nie pamięta ich dokładnej specyfikacji, ale są to olbrzymie pieniądze. 

Podkreśliła, że realizacja projektu planowana jest na dwa lata. Odnosząc się do 

środków w zakresie płatnego parkowania o wartości 56 600 zł, wskazała, że na 
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etapie planowania wydatki związane z obsługą strefy płatnego parkowania w 

Mieście, głównie w zakresie programów informatycznych, nie zostały uwzględnione. 

Dodała, że wprowadzenie tych środków pozwoli zabezpieczyć finansowanie zadań 

związanych z obsługą strefy przez Miasto na cały rok. Odnośnie działu 853, 

paragrafu 4300, wyjaśniła, że znajdują się tam środki, których zabrakło i podczas 

planowania budżetu były one już niewystarczające. Dodała, że niedługo pojawi się 

także paragraf dotyczący zakupu energii, ponieważ już teraz, po pierwszych 

fakturach za dystrybucję w jednostkach, widać, że kwoty te są dwukrotnie większe 

niż w roku ubiegłym. Na koniec podkreśliła, że środki na zakup energii czynnej 

również będą niewystarczające. 

Radny Leon Jurek poprosił o wyjaśnienie wydatku 250 000 zł na remont budynku dla 

potrzeb integracji społecznej. 

Burmistrz Miasta Marcin Jakubowski poinformował, że Centrum Integracji 

Społecznej, które zostanie utworzone na mocy dotacji otrzymanej z Urzędu 

Marszałkowskiego, będzie umiejscowione w budynku znajdującym się przy kortach 

tenisowych. Obecnie część tego budynku jest dzierżawiona przez Towarzystwo 

Tenisowe, które korzysta z niego przy okazji obsługi kortów. Jednak druga część 

budynku stoi pusta i pomimo prób wynajęcia lub dzierżawy za cenę rynkową, 

chętnych nie było. Stwierdził, że pojawienie się dotacji na remont tego budynku może 

okazać się korzystne. Wskazał że budynek ten znajduje się w fatalnym stanie, a dach 

wymaga natychmiastowej naprawy. Podkreślił, że ogólne koszty remontu są dosyć 

wysokie, aby doprowadzić budynek do stanu używalności, a dzięki temu możliwe 

będzie urządzenie w tym miejscu Centrum Integracji Społecznej prowadzonego 

przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Placówka ta wypełni obecnie zauważalną 

lukę w opiece społecznej. Następnie wrócił do tematu dotyczącego zakupu 

samochodu. Wskazał, że na ten temat dyskutowano już podczas poprzednich sesji. 

Wyjaśnił, że cały czas mowa o tym samym samochodzie hybrydowym, który Miasto 

zamierza zakupić. Jest to wymóg wynikający z ustawy o elektromobilności, 

nakładającej na jednostki publiczne konieczność inwestowania w tego rodzaju środki 

transportu. Przy tej okazji wspomniał, że Miasto posiada już autobusy elektryczne, 

które podnoszą wskaźniki, niemniej jednak, uznał za trudne oczekiwanie, aby 

wszyscy wokół wykazywali poszanowanie dla środowiska, kiedy Urząd nadal 

korzysta ze starego samochodu z silnikiem diesla. W związku z tym zapowiedział, że 

Urząd planuje go odsprzedać i zakupić samochód hybrydowy. Podkreślił, że nie 

będzie to kolejny pojazd, lecz jedyny, z którego Urząd będzie korzystał do wszelkich 

służbowych celów.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Mariusz Żyła odnosząc się do pytania Jerzego 

Mroza dotyczącej pytania o Miejską Przestrzeń Turystyczną wskazał, że na to 

pytanie podczas komisji odpowiadał Dyrektor MOSiR, wyjaśniając, że obiekt ten 

będzie zlokalizowany na terenie MOSiR przy ulicy Sportowej. Powstanie tam wiata, 

która umożliwi odpoczynek okazjonalnym sportowcom, takim jak biegacze, 
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rowerzyści czy podróżnicy. Podkreślił, że ta część jest często wykorzystywana przez 

takich okazjonalnych sportowców, dlatego taki obiekt tam powstanie. Powtórzył, że 

rozmawiali o tym na komisjach, więc radny dokładnie powinien o tym wiedzieć. 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie następujące projekty uchwał.  

Uchwałę Nr LXX.619.2024 w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk 

Mazowiecki na rok 2024 podjęto: jednogłośnie: 17-za. 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2033 

Uchwałę Nr LXX.620.2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Mińsk Mazowiecki na lata 2024-2033 podjęto: jednogłośnie: 17-za. 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Mińsk Mazowiecki 

Uchwałę Nr LXX.621.2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Mińsk Mazowiecki podjęto: jednogłośnie: 17-za. 

d) w sprawie powołania Komisji doraźnej 

Uchwałę Nr LXX.622.2024 w sprawie powołania Komisji doraźnej podjęto: 

jednogłośnie: 17-za. 

e) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji  

o kandydatach na ławników 

Uchwałę Nr LXX.623.2024 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego 

Policji informacji o kandydatach na ławników podjęto: jednogłośnie: 17-za. 

f) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

z siedzibą w Radomiu informacji o kandydacie na ławnika 

Uchwałę Nr LXX.624.2024 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji z siedzibą w Radomiu informacji o kandydacie na 

ławnika podjęto: jednogłośnie: 17-za. 

g) w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie 

Burmistrz Miasta Marcin Jakubowski poinformował, że na stronie internetowej 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego pojawiła się informacja o oddaleniu skargi 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Przełom”.  
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Uchwałę Nr LXX.625.2024 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Warszawie podjęto w głosowaniu: 16-za, 0-przeciw,  

1-wstrzymujący się. 

Ad 3. Zamknięcie obrad. 

O godz. 16.13 Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady LXX sesji Rady Miasta. 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokół sporządziła: 

Wioletta Wójcicka 


